
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 2. november 2012

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 222
Vil ministeren som opfølgning på sit svar på B 3 spørgsmål 4 (2011-12) tage
initiativ til at få gennemført en sådan manuel gennemgang af sagerne eller på
anden måde igangsætte en undersøgelse, der kan kaste nærmere lys over,
hvor mange sager dansk politi har behandlet i perioden 2006-2010 og hvilken
størrelsesorden opklaringsprocenten har ligget på?
Spørgsmålet har tidligere været stillet i folketingsåret 2011-12, jf. B 3 - spm.
11.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Peter Skaarup (DF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på dfpesk@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Karina Lorentzen Dehnhardt
formand
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